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ZÁPIS 

z valné hromady č. 1/2025 Dobrovolného svazku obcí Chomutovsko  

(dále také Svazek) 

Místo:  PESVICE 
Termín:  18. února 2025 
Čas:  10:00 – 14:00 hodin 

PROGRAM: 

Návrh programu: 

• Volba orgánů VH 

• Schválení programu jednání 

• Vystoupení hostů  

• Informace o projektech a aktivitách 
o Přehled projektů 
o Projekty v realizaci – K8, K9, CR MAS 

• Různé 

Přítomni: dle prezenční listiny  

PRŮBĚH:  

Úvod, prezence, zahájení 

Na úvod starosta obce Hrušovany, Ing. Petr Šmíd společně se starostou obce Pesvice Bc. Juliusem 
Šablerem, přivítal přítomné kolegyně, kolegy a pozvané hosty. Předseda Svazku, Mgr. Milan Märc se 
z důvodu nemoci z jednání omluvil. Pozvání přijal Bc. Radek Holuša, jednatel společnosti Kultura a sport 
Chomutov s.r.o., dále Dušan Hozák, obchodní ředitel z Eltron Czech s. r. o. Manažerka Svazku Gabriela 
Rousková seznámila starostky a starosty obcí Svazku s hlavními body jednání valné hromady Svazku. 
Valná hromada byla svolána v souladu s odst. 4, článku IX. Stanov. Přítomno je 21 zástupců členských 
obcí Svazku. Valná hromada je v souladu s odst. 9, článku IX. Stanov usnášeníschopná. Prezenční listina 
přítomných je přílohou č. 1 tohoto zápisu.   
1. Volba orgánů valné hromady 

• Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Navrženi ověřovatelé: Ing. Petra Březinová, starostka obce Všehrdy 

Zdeněk Zachar, starosta obce Málkov 
zapisovatelka: Gabriela Rousková, manažerka Svazku 

Usnesení č. 1/1/2025: Valná hromada zvolila ověřovatele zápisu, Ing. Petru Březinovou, starostku 
obce Všehrdy a Zdeňka Zachara, starostu obce Málkov a zapisovatelku z dnešního jednání Gabrielu 
Rouskovou, manažerku Svazku. 

Pro: 21   Proti: 0   Zdrželi se: 0   

2. Schválení programu jednání 

Návrh programu valné hromady svazku obcí Chomutovsko byl zaslán jako součást pozvánky na jednání 
VH. Byl valné hromadě předložen ke schválení. Do návrhu byl doplněn bod: Financování činnosti Svazku 
a Rozpočtové dokumenty. 

Usnesení č. 2/1/2025: Valná hromada schvaluje upravený program jednání.  

Pro: 21   Proti: 0   Zdrželi se: 0  

3. Vystoupení hostů 
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• Bc. Radek Holuša, jednal společnosti Kultura a sport Chomutov s.r.o. 
Jednatel společnosti, Bc. Radek Holuša představil přítomným služby společnosti. Předvedl starostkám 
a starostům prohlídku 3D modelů všech objektů, které společnost spravuje a doporučil obcím si své 
objekty takto také zpracovat. Starostka města Jirkov, Dana Havlátková Jurštaková potvrdila, že město 
Jirkov 3D modely svých objektů také má a využívá ke své činnosti.  
Dále nabídl zástupcům obcím různé možnosti spolupráce v rámci objektů, které společnost spravuje 
(např. pronájmy prostor, plavecká škola, divadelní představení, příměstské tábory atd.). 
Také pozval přítomné na sportovní i kulturní akce, které Kultura a Sport Chomutov s.r.o. pořádá 
v nejbližší době a sdělil zástupcům kontakt na Bc. Václava Mocka, který dokáže doporučit interprety na 
obecní akce a také rozesílá novinky z této oblasti. 
Přítomné zajímala finanční náročnost energií budovy sportovní haly. 

• Dušan Hozák, obchodní ředitel, Eltron Czech s.r.o. 
Nabíjecí stanice pro elektrokola, elektrokoloběžky a mobilní zařízení s kompresorem. Obchodní ředitel 
společnosti, Dušan Hozák seznámil přítomné s nabídkou pro obce. Nabíjecí stanice mohou využít jak 
elektrocyklisté, tak i běžní turisté, co potřebují dobít mobil, či jiná zařízení.  Také upozornil zástupce 
obcí na možnost dotace na pořízení nabíječky na elektrokola z dotačního programu Ústeckého kraje – 
Program na podporu infrastruktury cestovního ruchu. Výzva by měla být vyhlášena v květnu/červnu 
2025. 
Ing. Lenka Štelcichová, starostka obce Hora Sv. Šebestiána sdělila ostatním, že již tuto nabíjecí stanici 
mají zakoupenou. 
Turisté si mohou nabíjecí stanice vyhledat na Mapy.cz, kdy stanice zaznamenávají universální prokliky. 
Starosta obce Hrušovany, Ing. Petr Šmíd se dotázal, zda nabíjecí stanice umí spočítat, kolik zařízení bylo 
přes ni nabito. Tuto možnost stanice zatím nenabízí. 
Pan Hozák nabídl obcím množstevní slevu při odběru více kusů. 

4. Informace o projektech a aktivitách 

▪ Přehled projektů  

Manažerka Svazku Gabriela Rousková představila přítomným zástupcům členských obcí přehled o 
aktuálním stavu jednotlivých projektů, které kancelář Svazku realizovala a realizuje od začátku 
fungování Svazku až do konce roku 2025. U všech ukončených projektů sledujeme jejich udržitelnost. 
Plníme podmínky udržitelnosti a podáváme monitorovací zprávy.  

K 2 – „Chomutovsko – kompostéry pro občany - 2“ 

V projektu K2 letos uplyne udržitelnost, přesně 5 letech od finančního ukončení projektu, tj. 4.3.2025. 
Dle Smlouvy o výpůjčce a následném darování mezi Svazkem a obcemi převedeme kompostéry 
v pořizovací ceně kompostérů tj. 1.582.680, - Kč. 

 

▪ Nové projekty 

K8 – OPŽP „Chomutovsko – efektivní systém odděleného sběru odpadů“ 

Projekt K8 pro obce: Bílence, Boleboř, Březno, Hrušovany, Chomutov, Křimov, Spořice, Údlice byl 
zrealizován. Celkové náklady projektu dle smlouvy s dodavatelem jsou ve výši 3 921 005,- Kč vč. DPH. 
Dodavatel (Komunální technika s.r.o) naplnil smlouvu v dřívějším termínu, tj. do konce roku 2024, 
předávací protokol na dodávku komodit projektu byl podepsán k 16.12.2024. Faktura dodavateli byla 
proplacena k 20.12.2024. Dodatek č. 1 smlouvy o spolupráci, který byl 3.12.2024 podepsán. Dne 
7.1.2025 kancelář Svazku podala ŽoP (žádost o platbu) i ZoR (zprávu o realizaci). ŽoP byla schválena a 
proplacena na účet Svazku. Podíly na dotaci budou vráceny zapojeným obcím k 23.3.2025. 

K9 – OPŽP „Chomutovsko – předcházení vzniku odpadů – K9“ 
Žádost o dotaci pro obce Březno, Jirkov, Spořice a Strupčice do výzvy č. 68 OPŽP+, kde je podporováno 
prioritně pořízení kompostérů pro občany a doplňkově sběrné nádoby na tříděný odpad, byla podána 
dne 20. 11. 2024 v první možný moment. Projekt je zaregistrován pod č. 
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CZ.05.01.05/01/24_068/0004767. V rámci projektu výše se pořídí 368 ks kompostérů. Kompostéry 
budou dále bezplatně zapůjčeny občanům obcí zapojených do projektu. Celkové předpokládané 
náklady projektu jsou ve 2 250 600,- Kč vč. DPH. Smlouva o spolupráci a financování projektu 
„Chomutovsko – předcházení vzniku odpadů – K9“ se schvaluje v zastupitelstvech zapojených obcí. 

K9 – ÚK - 3 projekty: 
„Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – Březno, Hora Sv. Šebestiána, Pesvice“, celkové 
předpokládané náklady 1 560 053,- Kč 
„Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – Černovice, Strupčice“, celkové předpokládané náklady 
1 149 500,- Kč 
„Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – Jirkov, Údlice“, celkové předpokládané náklady 711 
480,- Kč 
Požadavky ostatních obcí, které projevily zájem, o pořízení dalších komodit k předcházení vzniku 

odpadů, příp. třídění odpadů, jsou rozděleny do 3 projektů (1. projekt Březno, Hora Sv. Šebestiána, 

Pesvice, 2. projekt Jirkov a Údlice a 3. projekt Černovice a Strupčice). Kancelář Svazku podala žádosti 

o dotaci z Programu pro podporu odpadového hospodářství obcí v Ústeckém kraji na období 2017 až 

2025, 9. výzvy dne 10.1.2025. Naše žádosti o dotaci mají pořadová čísla 1,2,3. 

 
IROP výzva č. 86 - „Stezka Českem na Chomutovsku“  
Manažerky Svazku na základě schváleného projektového záměru s názvem: „Stezka Českem na 
Chomutovsku“ podaly žádost o dotaci dne 17.9.2024. Projekt je zaregistrován pod č. 
CZ.06.05.01/00/23_086/0005946. Dne 13.11.2024 došlo ke schválení Rozhodnutí o poskytnutí dotace. 
Žádost o podporu byla doporučena k financování. 
V rámci projektu budou pořízeny přístřešky, lavičky, rozcestníky a infotabule na trase, která vede po 4 
členských obcích, a to Blatno, Hora Sv. Šebestiána, Kalek a Křimov. Předpokládané náklady projektu 
jsou v celkové výši 1.825.527, - Kč vč. DPH. Smlouva o spolupráci obcí na realizaci projektu je 
podepsána. Dne 16. 12. 2024 proběhla schůzka se zástupci zapojených obcích k přípravě výběrového 
řízení na dodávku komodit. Nyní ladíme technické specifikace a připravujeme výběrové řízení na 
dodávku komodit projektu.  
 

• Projekt pro Otvice – „Otvice-pořízení velkoobjemových kontejnerů a dopravního prostředku 
na tříděný odpad“ 

Kancelář Svazku vyhlásila výběrové řízení na pořízení dopravního prostředku a velkoobjemových 
kontejnerů pro obec Otvice. VŘ je organizováno na základě úspěšné žádosti o dotaci z programu na 
podporu odpadového hospodářství Ústeckého kraje. VOK budou dodány v březnu a automobil 
v květnu tohoto roku. Kancelář administruje dotaci i VŘ dle stejných podmínek stanovených pro 
dotační projekty. 
 

• Aktivity Svazku 

MA21  

✓ Výtvarná soutěž Můj/Náš svět 

Velké díky patří obcím Bílence, Březno, Hrušovany, Jirkov, Málkov, Místo, Spořice, Strupčice a Údlice 
za příspěvek na financování nákladů na loňského 3. ročníku výtvarné soutěže, bez nich by nebylo 
možné soutěž realizovat.  
 
Manažerka Svazku obdržela žádost o spolupráci v rámci propagace pěstounské péče z odboru 
sociálních věcí náhradní rodinná péče od Ing. Šárky Řeháčkové. Proběhla jednání, na kterých jsme 
hledali společné téma, které by pojmulo „naše“ nově navržené téma „Co bych chtěl dělat až vyrostu“ 
a návrh druhé strany „Super máma, super táta“. Kancelář Svazku navrhla finální téma „Moje vysněná 
rodina a budoucnost“. Děti mohou nakreslit, čím by chtěly být, a zároveň zobrazit, jakou rodinu by si 
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představovaly, což může zahrnovat různé formy pěstounské péče. Tento návrh se líbí i odboru 
sociálních věcí náhradní rodinné péče. Ing. Šárka Řeháčková vystaví objednávku na zajištění 4. ročníku 
výtvarné soutěže ve výši 100 tis. Kč, dále zajistí reklamní předměty, které budou předávány dětem jako 
poděkování za účast v soutěži. 
 
Vyhlášení absolutních vítězů bude opět na vernisáži, která se bude konat dne 24.6.2025 od 10 h v atriu 
Chomutovské knihovny. 
 
Kancelář Svazku požádala o finanční příspěvek členské obce, nově se letos k finanční podpoře připojily 
obce Černovice, Droužkovice, Hora Sv. Šebestiána a Vysoká Pec. Vršanská uhelná, u které jsme 
v loňských letech také žádali o příspěvek, pro rok 2025 grant neotevřela. 
Nadace ČEZ zvážit využití na jinou akci. 
 

✓ Ukliďme Chomutovsko 

Kancelář svazku bude akci Ukliďme Chomutovsko realizovat i letos, a to na jaře 29.3.2025 i na podzim 
20.9.2025. Jarní úklidová akce je již zaregistrována, jsou již přihlášeny obce Bílence, Březno, 
Droužkovice, Hora Sv. Šebestiána, Místo, Strupčice, Údlice a město Jirkov. 

 

Vzdělávací cyklus 

Letošní rok jsme zahájili seminářem s JUDr. Janem Horníkem, a to 16.1.2025 na téma střet zájmů a 
trestněprávní odpovědnost starostů. 20.2.2025 budeme pokračovat již tradičním seminářem na 
rozpočtovou skladbu s Ing. Martinem Tocauerem. Dále máme naplánován dne 4.3.2025 seminář na 
téma umělé inteligence s Mgr. Lucií Čechovou. 7.10.2025 je domluven další termín semináře s JUDr. 
Horníkem, tentokrát na téma: Práva a povinnosti zastupitelů a občanů, vč. vyřizování žádosti o 
informace. 
Iveta Rabasová Houfová, starostka obce Blatno se semináře na využití AI již zúčastnila, zakoupili vyšší 
verzi copilota kvůli nahrávání zvukových záznamů a následný přepis do textu. Upozornila na to, že tato 
funkcionalita zatím nefunguje.   
Bc. Julius Šabler, starosta obce Pesvice sdělil ostatním své zkušenosti s využíváním Claude. 
Mgr. Marie Táborská, starostka obce Březno požádala manažerky Svazku o zajištění semináře na 
veřejné zakázky. 
 
GDPR 

Kancelář Svazku pokračuje ve výkonu pověřence, poskytuje poradenství a průběžně vyhodnocuje 
situaci v obcích zejména podle aktuálních informací z UOOU. Pravidelně poskytuje aktuální informace 
k problematice ochrany osobních údajů. Došlo ke změně na pozici pověřence GDPR. Kancelář Svazku 
zaslala informaci všem obcím, kterým Svazek tuto službu zajišťuje. Dne 11.2. proběhla návštěva 
monitorovací návštěva v obci Strupčice, další v pořadí je obec Místo dne 26.2. 

Usnesení č. 3/1/2025: Valná hromada  
a) bere na vědomí Informace o projektech a aktivitách, 
b) schvaluje uzavření Smluv o spolupráci obcí na projektech „Chomutovsko zlepšuje třídění 

odpadů – K9 – Březno, Hora Sv. Šebestiána, Pesvice“, „Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – 
K9 – Černovice, Strupčice“ a „Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – Jirkov, Údlice“, jak 
jsou uvedeny v příloze č. 2 tohoto zápisu. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdrželi se: 0  

5. Financování činnosti Svazku 

• Termínovaný účet 
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S ohledem na výši zůstatku na běžném účtu Svazku a na vývoj úrokových sazeb kancelář Svazku 
vyjednala s KB nový vklad na termínovaný účet ve výši 500 tis. Kč. Celkem je uloženo na termínovaných 
účtech 2,5 mil. Kč.  

6. Rozpočtové dokumenty 

▪ RO č. 1/2025 – ke schválení 

Valné hromadě je předložen návrh rozpočtového opatření č. 1/2025, kde je v příjmech zahrnuta částka 
ve výši 350.900,- Kč, předfinancování neinvestic projektu Stezka Českem na Chomutovsku a částka ve 
výši 1.355.200,- Kč, předfinancování investic projektu Stezka Českem na Chomutovsku. Celkem změna 
na příjmech rozpočtu Svazku roku 2025 činí 1.706.100, - Kč. 

Ve výdajích rozpočtu je ponížena částka na nákup drobného dlouhodobého majetku ve výši -
2 .015.000,- Kč a nákup dlouhodobého majetku ve výši -151.000,- Kč v souvislosti s proplacením 
projektu K8 už na konci roku 2024. Dále je navýšena částka vratky transferů poskytnutých z veřejných 
rozpočtů ve výši 2.582.900,- Kč, K8 vrácení podílů na dotaci obcím. Celková změna rozpočtu na 
výdajové stránce činí 416.900, - Kč nepřekročí 500.000, - Kč. Rozhodnutí o schválení je v kompetenci 
Rady, Rada má naplánované zasedání až v měsíci březnu, proto je návrh RO č. 1/2025 předložen ke 
schválení valné hromadě, viz příloha č. 3 tohoto zápisu. 

Celkové příjmy rozpočtu Svazku na rok 2025 jsou navrženy ve výši 6.054.800,- Kč a celkové výdaje ve 
výši 5.820.100,- Kč. 

Usnesení č. 4/1/2025: Valná hromada schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2025, jak je uvedeno 

v příloze č. 3 tohoto zápisu. 

Pro: 21   Proti: 0   Zdrželi se: 0   

7. Různé  

• Webové stránky DSO modul – uzamčená položka pro členy Svazku 
Kancelář Svazku prověřila možnost pořízení modulu uzamčených položek pro členské obce, který by 
byl dostupný na webových stránkách Svazku. V této sekci by mohly být složky např. prezentace ze 
seminářů, vzory rozhodnutí, zápisy z jednání, podklady pro jednání, smlouvy o spolupráci atd. 
Zájem o tento modul projevily obce Bílence, Blatno, Černovice, Kalek, Místo, obce Hora Sv. Šebestiána, 
Vrskmaň a Vysoká Pec již měly zajištěno. Díky velkému zájmu se povedlo vyjednat výhodnější cenu 
modulu pro všechny vč Svazku. Kancelář Svazku připravila strukturu uzamčené položky, kterou nyní 
plní dokumenty. Bude zde i položka kontakty vč. fotografie. 

• Poznávací výlet na Moravu 
V termínu 14.-16.5.2025 se uskuteční poznávací výlet starostek a starostů na jižní Moravu. 

• Územně analytické podklady - 6. úplná aktualizace 
Ing. Petr Šmíd, starosta obce Hrušovany upozornil přítomné kolegy na tento dokument. Mgr. Petra 
Kubániková, starostka obce Bílence dodala, že informace v něm nejsou aktuální.  

• Příspěvky na opatření ke zvýšení bezpečnosti na opatření ke zvýšení bezpečnosti nebo 
plynulosti dopravy nebo opatření ke zpřístupňování dopravy osobám s omezenou 
schopností pohybu nebo orientace  

Milan Čapek, starosta obce Vysoká Pec informoval kolegy o dotaci ve výši max 85 % ze SFDI např. na 
výstavbu, rekonstrukci nebo úpravy chodníků. 
 

Závěr 

Příští setkání je naplánováno v Blatně v termínu 24. 4. 2025.  
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Datum:    ověřili:    
 
 
 
 
 
 

Mgr. Milan Märc  Ing. Petra Březinová   Zdeněk Zachar 
předseda Svazku  starostka obce Všehrdy   starosta obce Málkov 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. a) Smlouva o spolupráci obcí na projektu „Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – Březno, 
Hora Sv. Šebestiána, Pesvice“ 

b) Smlouva o spolupráci obcí na projektu „Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – 
Černovice, Strupčice“ 
c) Smlouva o spolupráci obcí na projektu „Chomutovsko zlepšuje třídění odpadů – K9 – Jirkov, 
Údlice“ 

3. Rozpočtové opatření 1/2025 
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